
PRIMORSKO-GORANSKA ŽUPANIJA 
                    GRAD RIJEKA 
 
MJESNI ODBOR  PAŠAC  
VIJEĆE MJESNOG ODBORA 
 
KLASA:  026-02/21-01/5 
URBROJ:  2170/01-09-10-21-4 
Rijeka,  27.04.2021. 
                                    

  
ZAPISNIK 

S 19. SJEDNICE VMO PAŠAC 
 

19. sjednica VMO Pašac održana je 27.04.2021. (utorak) s početkom u 18:00 sati u 
prostorijama MO Pašac, Balde Fućka 39. 
 
Sjednici su bili nazočni: 
- Alen Kregar, predsjednik VMO 
- Toni Staver, zamjenik predsjednika VMO 
- Danijela Čargonja, članica VMO 
- Ladislav Fućak, član VMO 
- Danijel Fućak, član VMO 
- Kristina Dumić Červar, tajnica MO 
 
Ostali nazočni: 
-    --                               
 

Sjednici nisu bili nazočni: 
- -- 
Usvajanje zapisnika sa 18. sjednice VMO Pašac: 
Zapisnik je jednoglasno usvojen. 
 
Sjednicu je otvorio predsjednik VMO i predložio slijedeći 
 
 

DNEVNI RED 
 

1. Komunalni prioriteti za 2022. godinu - prijedlozi 
2. Razno 

 
 
 
 

 
Dnevni red  je prihvaćen jednoglasno, bez primjedbi. 
 
 
 
 
 
 
 
 



AD 1  
Vijeće je sagledalo sve pristigle prijedloge te je utvrdilo i dodatne potrebe 
komunalnih prioriteta na području MO Pašac. Nakon rasprave vijeće je odredilo 
listu prijedloga komunalnih prioriteta za 2022. godinu te je istu dostavilo na daljnju 
obradu nadležnim službama putem Direkcije zajedničke komunalne djelatnosti. 
Nakon obrade Vijeće će dalje raspravljati te utvrditi konačnu listu komunalnih 
prioriteta za 2022. godinu, a u skladu s financijskim mogućnostima. 
 
Prijedlozi komunalnih prioriteta za 2022. godinu: 
 

Prijedlog 
redni 
broj 

Naziv  

1 
Postavljanje usporivača prometa u Ulici Pašac, neposredno iza 
spoja s Ulicom Balda Fućka 

2 
Izgradnja nogostupa u Ulici Balde Fućka od kućnog broja 35 do 
autobusne stanice kod Doma Pašac - KONZOLNA IZGRADNJA 

3 
Sanacija odvodnje oborinskih voda s kolnika u Ulici Balda 
Fućka od kućnog broja 35 do autobusne stanice kod Doma 
Pašac  

4 
Izgradnja nogostupa i stepenica koje će povezivati  autobusnu 
stanicu u Ulici Balde Fućka i Ulicu Pašac  

5 
Sanacija odvodnje oborinskih voda u Ulici Balde Fućka - cca 20 
metara nakon kućnog broja 17 gledano iz pravca Pašca prema 
Orehovici  

6 
Postavljanje klupica i koševa za smeće na Šetnici uz Rječinu 
(dio od mosta Pašac) 

7 
Prenamjena boćarskog terena na Frčali u sportsko igralište - 
postavljanje golova i koša 

 

Zaključak: 
Vijeće je jednoglasno usvojilo prijedloge komunalnih prioriteta za 2022. godinu 
 
 
AD2 
Pod točkom razno nije bilo rasprave. 

 
  

Sjednica je završila u 19:00 sati. 

 
Ovaj se zapisnik sastoji od dvije  (2) stranice. 
 
Zapisničar – referent za mjesnu samoupravu: 

Kristina Dumić Červar 
Predsjednik VMO Pašac: 

Alen Kregar 
 


